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Prot.: 54/2018        Roma, 21 febbraio 2018    

 

VERBALE DELL’ASSEMBLEA GENERALE DEL CCR MED 

 

Il giorno 22 del mese di febbraio 2017 alle ore 10:00, presso il Centro Congressi Cavour di Roma si è tenuta 

la riunione dell’Assemblea Generale per discutere e deliberare sul seguente 

 

ordine del giorno 

 

1. Adozione dei verbali dell’AG ordinaria e straordinaria tenutesi a Roma il 18 febbraio 2016 
2. Chiusura del bilancio e relazione finale delle attività 2016- Approvazione  
3. Presentazione del bilancio previsionale 2017- Informazione 
4. Presentazione delle integrazioni al Regolamento Interno del MEDAC-Approvazione 
5. Organizzazione del personale del MEDAC- Informazione 
6. Situazione della lista dei membri, stato del pagamento delle quote 2017 e richieste di 

adesione ricevute da nuove organizzazioni. (Informazione) 
7. Varie ed eventuali. 

 

Nel luogo e all’ora indicata risultano presenti i seguenti Signori: Mario Vizcarro, Antonio Marzoa Notlevsen, 

Xavier Domenech Vernet, Vicente Perez Crespo, Ramon Salvador Rosario, Estefania Sanchez, Juan Canaves 

Bordoy, Barbara Esposto, Kleio Psarrou, Cristina Perello, Rafael Mas, Iolanda Piedra, Jan Bisbal, Giovanni 

Basciano, Marta Carreras, Ilaria Vielmini, Ines Jablan, Krstina Mislov Jelavic, Snezana Levstik, Oscar Sague Pla, 

Sergio Schiavone, Claudio Matteoli, Mauro Colarossi, Ilaria Ferraro, Antonio Pucillo, Gilberto Ferrari, Laura 

Pisano, Erika Monnati, Giampaolo Buonfiglio, Martine Aussems, Paul Piscopo, Marco Costantini, Caroline 

Mangalo, Gerard Romiti, Philippe Peronne, Sylvie Charvoz, Chrsistian de Cugis, Marta Cavalle, Alain Rico, 

Pierre D’Acunto, Marc Planas, Perrine Cuvilliers, Guy Mirete, Marika Panagiotou, José Manuel Gonzalez Gil 

de Bernabé, Jorge Campos Ucles, Manuel Fernandez Belmonte, Jose Maria Gallart, Javier Garat, Sergi Tudela, 

Eusebi Esgleas Pares, Encarnación Benito Revuelta, Antoni Garau Coll, Rosa Caggiano, Emanuel Mallia, Marzia 

Piron. 

Le presenze dei partecipanti risultano anche dai fogli sottoscritti da tutti i partecipanti. I fogli presenze 

saranno conservati agli atti. 

Assume la presidenza della seduta il Sig. Giampaolo Buonfiglio. Funge da segretario la Signora Rosa Caggiano. 

Il Presidente Buonfiglio apre i lavori chiarendo cosa succederà nell’Assemblea Elettiva prevista nel 

pomeriggio, dopo aver ricevuto diverse delucidazioni al riguardo. Comunica che per le elezioni del Presidente 

sono state ricevute due candidature da parte di due Organizzazioni spagnole (UNACOMAR e FNCP) oltre alla 

sua. Nel primo turno di votazione ci saranno solo i due candidati spagnoli, dato che il Presidente uscente 

propone di considerare la propria candidatura solo se nella prima fase non si raggiunge una maggioranza per 

uno dei due candidati. Si apre il dibattito ed intervengono i due candidati spagnoli che credevano di trovare 

nella scheda per le votazioni tutti e tre  i candidati. A seguito di un breve dibattito i tre candidati concordano 

sulla predisposizione di schede elettorali con tutti i candidati già nella prima fase della votazione, compreso 
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anche il nome del Presidente uscente. Il Presidente chiede se ci sono delle modifiche da apportare all’ordine 

del giorno, che viene approvato.  

I Oggetto: Adozione dei verbali dell’AG ordinaria e straordinaria tenutesi a Roma il 18 febbraio 2016  

I verbali dell’Assemblea Generale ordinaria e straordinaria, tenutesi a Roma il 18 febbraio 2016, sono 

approvati all’unanimità senza richiesta di modifiche.  

II Oggetto: Chiusura del bilancio e relazione finale delle attività 2016- Approvazione 

Il Segretario esecutivo illustra il bilancio e la relazione finale delle attività 2016. Passa a presentare il 

rendiconto economico-finanziario 2016 illustrando gli scostamenti tra le voci e lo stato delle quote ricevute. 

Precisa che è stata apportata una modifica minima rispetto al bilancio che era stato inviato ai soci via email 

e che è inclusa all’interno della documentazione a disposizione in data odierna. Comunica che nel 2016 i soci 

erano 46. Fa presente che le spese più rilevanti rimangono le voci relative all’interpretariato, le traduzioni e 

le spese di viaggio e di alloggio dei soci. Voci che sono aumentate perché la partecipazione è cresciuta in 

modo significativo ed ha comportato, in più occasioni, la necessità di prevedere 5 lingue di lavoro. Comunica 

che nell’area riservata del sito è disponibile la comparazione dei bilanci degli anni 2014, 2015 e 2016 per 

rendere più chiara l’evoluzione dell’organizzazione e il conseguente aumento dei costi. Iolanda Piedra 

(IVEAEMPA) interviene per evidenziare gli sforzi del MEDAC rivolti a garantire la partecipazione dei diversi 

soci e propone di chiedere alla CE di considerare la possibilità di sostenere i costi per le traduzioni e 

l’interpretariato al di fuori del budget previsto, data la notevole varietà di lingue presenti in Mediterraneo 

rispetto agli altri Consigli Consultivi.  

Martine Aussems (DG MARE) interviene per esprimere il suo apprezzamento per il lavoro straordinario che il 

MEDAC sta svolgendo e comunica che la CE sta aumentando progressivamente la fiducia verso i Consigli 

Consultivi. La rappresentante riferisce che una delle richieste avanzate dalla CE è proprio quella di sostenere 

costi adeguati per quanto riguarda le traduzioni: al momento stanno elaborando le modalità opportune per 

garantire maggiore flessibilità e rimodulare i finanziamenti per i Consigli Consultivi.  

Il Segretario Esecutivo ricorda che in tutte le riunioni inter-AC il MEDAC ha fatto presente che l’interpretariato 

e le traduzioni rappresentano una voce di costo molto elevata e che l’obbiettivo della CE è quello di dare pari 

condizioni e quindi lo stesso finanziamento a tutti i Consigli Consultivi.  

Philippe Peronne (CRPMEM Corse) ritiene che il criterio adottato dalla CE per assegnare il contributo 

economico sia causa di disparità tra i Consigli Consultivi poiché in Mediterraneo sono previste molte lingue 

diverse. Quindi ribadisce che i costi dell’interpretariato dovrebbero essere considerati a parte rispetto al 

finanziamento assegnato. Il Segretario Esecutivo comunica che sulla base delle osservazioni espresse 

sull’argomento, verrà predisposta una lettera ufficiale indirizzata alla CE. Il bilancio del 2016 viene approvato 

all’unanimità. 

Il Segretario Esecutivo procede ad illustrare il rapporto finale delle attività, che era già stato presentato al 

Comitato Esecutivo a novembre 2016. Il documento include tutte le attività del MEDAC organizzate 

internamente, ma anche la partecipazione ad eventi esterni, nonché tutti i pareri e raccomandazioni adottati. 

Il rapporto finale delle attività 2016 viene approvato all’unanimità senza richiesta di modifiche. 
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III Oggetto: Presentazione del bilancio previsionale 2017- Informazione 

Il Segretario Esecutivo illustra, per informazione, il bilancio previsionale 2017, già presentato e votato dal 

Comex.  Le variazioni più significative rispetto al 2016 includono la diminuzione di 6.000 euro della voce 

relativa agli stipendi del Segretariato e l’aumento delle spese per l’interpretariato. Per quanto riguarda le 

entrate le principali si annovera in particolare che quattro Stati Membri pagheranno 6.000 euro (Francia, 

Italia, Slovenia e Malta), mentre Spagna e Croazia continueranno a contribuire con 4.000 euro. Le entrate 

sono complessivamente costanti.  

IV Oggetto: Presentazione delle integrazioni al Regolamento Interno del MEDAC-Approvazione 

Il Segretario Esecutivo procede alla presentazione delle integrazioni al Regolamento Interno del MEDAC. Le 

ulteriori modifiche proposte riguardano, principalmente, l’inclusione delle regole di rimborso, adottate nel 

2011, all’interno del regolamento interno. Il Segretariato ritiene opportuno integrare questa parte nel testo 

del regolamento dato che la partecipazione alle riunioni del MEDAC è sempre più massiccia si richiede 

esplicitamente nel testo che siano rispettate le tempistiche e le modalità di iscrizione agli eventi (attraverso 

la documentazione on-line). Per motivi economici, inoltre, sarà possibile rimborsare solo un coordinatore per 

ogni Focus Group e solo i soci che hanno versato la loro quota annuale. E’ comunque previsto che i rimborsi 

siano fatti solo se c’è disponibilità di budget e le domande dovranno comunque pervenire entro i 30 giorni 

successivi all’evento. Solo nel caso del Comitato Esecutivo di novembre, poiché è necessario chiudere il 

bilancio annuale per poter accedere al finanziamento europeo, è necessario presentare la documentazione 

entro due settimane dall’incontro. Alla domanda avanzata da Rafael Mas, Rosa Caggiano risponde che la 

documentazione d’appoggio per la richiesta di rimborso può essere inviate anche via mail, ma come copia 

certificata conforme all’originale.  

Per quanto riguarda le spese ammissibili, la rappresentante della DG MARE sottolinea che in generale si 

chiede di evitare mezzi di trasporto privati, come taxi (ammesso solo eccezionalmente) e auto personali. Gli 

articoli 13 e 14 vengono approvati. 

Il Segretario Esecutivo passa a presentare l’art.15 relativo all’istituzione del Comitato di Valutazione dei 

progetti, predisposto da Ilaria Vielmini (Oceana). Comunica che il Comitato di Valutazione sta già 

funzionando. Iolanda Piedra (IVEAEMPA) condivide la proposta ma ritiene che sia necessario fornire 

informazioni più dettagliate per consentire al Comitato di esprimere dei pareri più dettagliati, e propone che 

venga predisposto un formulario finalizzato alla descrizione dei progetti a livello più dettagliato per facilitare 

il lavoro del gruppo di valutazione e che potrebbe essere incluso come allegato al regolamento interno. Ilaria 

Vielmini (Oceana) provvederà a impostare una proposta di formulario. Vengono approvate le modifiche 

all’articolo 15. 

Il Presidente fa notare un’incongruenza tra quanto previsto dallo Statuto (agli artt. 9.7 e 9.8) e dal 

Regolamento interno (art. 6.3 e 7) che riguardano le possibilità di essere rappresentati qualora 

un’organizzazione non possa partecipare all’Assemblea o a una votazione. Nell’art. 9.7 dello Statuto è 

prevista la possibilità di delega ad un altro membro dell’assemblea, ma dello stesso settore, nell’art.6.3 del 

Regolamento interno il potere di voto può essere attribuito ad un’altra associazione facente parte del MEDAC 

(senza ulteriori specifiche) e nell’art.7 è possibile la supplenza da parte di un altro componente della propria 

associazione. Comunica che è stato consultato il commercialista Massimo Rosati, e ritiene che i due articoli 

non siano in contrasto. Claudio Matteoli (CIPS) interviene per specificare che la supplenza avviene all’interno 
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dell’organizzazione stessa, mentre la delega si riferisce ad un’altra organizzazione, per esprimere il voto di 

chi non può partecipare. Il Presidente ringrazia per il chiarimento e quindi se ne deduce che l’art. 6 del 

Regolamento si riferisce alla sostituzione all’interno della stessa organizzazione, mentre l’articolo 7 

regolamenta la sostituzione al di fuori della propria organizzazione.  

Il Presidente, passa poi ad un ulteriore chiarimento relativamente agli artt. 7 e 8.2 del Regolamento interno 

e all’art. 9.8 dello Statuto: nel primo caso è previsto che per la delega di voto sia necessario informare la 

Segreteria e il Presidente almeno tre giorni prima della votazione, mentre nel regolamento interno la 

supplenza è possibile previa comunicazione del nominativo 5 giorni prima della celebrazione dell’Assemblea. 

E’ necessario uniformare il numero di giorni richiesti e, di conseguenza, propone all’Assemblea di cambiare 

il Regolamento Interno per adattarlo a quanto previsto dallo Statuto. La proposta di modificare gli artt. 7 e 

8.2, diminuendo a 3 il numero di giorni richiesti per comunicare la delega, viene approvata. 

Mario Vizcarro (FNCCP) ritiene che nello Statuto dovrebbe essere previsto il caso dell’impossibilità a 

partecipare alle riunioni a causa di forza maggiore, ma il Presidente gli risponde che l’Assemblea indetta per 

oggi non può cambiare lo Statuto. 

Claudio Matteoli (CIPS) ritiene che in caso di discrepanza tra Statuto e Regolamento, si deve fare riferimento 

allo Statuto. Inoltre, propone che sia aggiunto quanto richiesto da Vizcarro alla prima occasione in cui sarà 

possibile porre modifiche allo Statuto. 

Il Presidente, passa poi ad illustrare quanto previsto dall’art. 1, comma 1.4 relativamente alle nuove adesioni 

dove si prevede che si chiedano allo SM competente informazioni riguardo la rappresentatività o meno 

dell’associazione richiedente. Fa presente che in nessun caso la mancanza di risposta è stata considerata un 

diniego, anche perché molto spesso le amministrazioni hanno delle tempistiche molto lunghe. Purtroppo, 

comunica che, alcuni hanno interpretato questo articolo come se la mancata risposta fosse un silenzio 

assenso. In realtà ricorda che il regolamento sulla riforma della PCP, infatti, stabilisce che siano gli SM che 

decidono chi può partecipare all’Assemblea Generale di ogni Consiglio Consultivo. Il Presidente propone 

quindi che al comma 1.4 alla frase” In nessun caso, l’assenza di risposta di uno Stato membro sarà considerata 

come una risposta negativa” siano aggiunte le parole “o positiva”. La modifica viene approvata. 

Si apre un dibattito sulle difficoltà derivate dalla lentezza delle amministrazioni nell’esprimere il proprio 

consenso o dissenso in merito alla partecipazione di un’organizzazione: il Presidente fa presente che si è in 

attesa da parte dell’amministrazione italiana circa 4 domande di adesione e sarà premura del Segretariato 

nell’inviare un’ulteriore lettera di sollecito. 

Martine Aussems (DG MARE) interviene per far presente che non sarebbe corretta la modifica e chiede che 

sia tenuta in sospeso la decisione per poter chiedere un parere alla Commissione. Il Presidente ricorda che, 

se lo SM non risponde alla richiesta di un’organizzazione, il MEDAC non può intervenire, se non sollecitando 

l’Amministrazione competente. La DG MARE ribadisce che la decisione va presa dagli SM circa la 

rappresentatività o meno di quella associazione richiedente e che ognuno di essi dovrebbe seguire le 

tempistiche dettate dalla propria legislazione.  
 

V Oggetto: Organizzazione del personale del MEDAC- Informazione. 

Il Presidente procede ad aggiornare sui recenti cambiamenti riguardanti l’organizzazione del Segretariato del 

MEDAC. Comunica che Erika Monnati ora ha un nuovo posto di lavoro che le consente di lavorare ancora per 

l’organizzazione, ma part-time. Buonfiglio auspica di non dover ricorrere ad un nuovo concorso pubblico 
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europeo per selezionare il personale. Il Presidente sottolinea che per il momento il Segretariato riesce ad 

essere operativo anche se con un part-time e un full-time.   

VI Oggetto: Situazione della lista dei membri, stato del pagamento delle quote 2017 e richieste di 

adesione ricevute da nuove organizzazioni. (Informazione) 

Il Segretario Esecutivo passa a presentare la situazione dei soci che ad oggi sono 42 e non più 46 perché: 

AEPPT, Profilmer; Federconsumatori hanno comunicato che non saranno più soci del MEDAC a partire dal 

2017, mentre l’EFSA non avendo ottemperato al pagamento della quota annuale socio non è più socio del 

MEDAC, e Big Game Italia non ha ottemperato al pagamento della quota del fondo comune. Il Segretario 

Esecutivo comunica che vi sono 4 richieste di adesione (Marinerie d’Italia e d’Europa, MAMOLAB, MEDREACT 

e Coldiretti-Impresa Pesca di cui non è ancora stato inviato lo Statuto) e si è in attesa del riconoscimento o 

meno della rappresentatività da parte dello Stato Membro competente. 

VII Oggetto: Varie ed eventuali. 

Il rappresentante del Ministero italiano, Mauro Colarossi, interviene per comunicare che il Ministero delle 

politiche agricole e forestali sta individuando l’ufficio per ospitare il MEDAC in futuro e che questo 

comporterà un ulteriore risparmio alle uscite del Consiglio Consultivo. 

Il Presidente ringrazia il rappresentante del ministero italiano e propone di anticipare l’elenco degli aventi 

diritto al voto per l’Assemblea elettiva, sulla base dei presenti e delle deleghe trasmesse al Segretariato. 

Comunica che il numero dei soci aventi diritto di voto è 41, comprendendo Federpesca, l’unica organizzazione 

non ancora presente. 

Mario Vizcarro (FNCCP) fa presente che il Presidente della Cofradia di Girona, Antonio Abad i Mallol, non ha 

potuto partecipare perché è stato colto da un malore poco prima di partire, ed ha inviato la delega che però 

non sarebbe ammissibile perché non rispetta la tempistica prevista dallo Statuto.   

Il Presidente chiede quindi all’Assemblea se si ritenga opportuno considerare ugualmente la delega richiesta 

da Mario Vizcarro, cosicché sia considerato anche il voto della Cofradia di Girona, in deroga allo Statuto. 

Gerard Romiti (CNPMEM) e Javier Garat (CEPESCA) intervengono per appoggiare tale possibilità di voto.  

Iolanda Piedra (IVEAEMPA) pone l’attenzione sulla necessità di far approvare a tutti i membri dell’Assemblea 

l’impegno a rispettare la deroga allo Statuto per poter consentire il voto alla Cofradia di Girona e perché i tre 

nomi dei candidati a Presidente siano presenti fin da subito nelle cartelle elettorali. Il Segretario Esecutivo 

procede, quindi, a chiedere ad ogni membro dell’Assemblea Generale che si impegni ad accettare qualsiasi 

risultato dell’elezione e a non impugnarlo. Tutti gli aventi diritto al voto si impegnano su questa richiesta, ivi 

compreso Federpesca.  

Il Presidente, così come prevede l’art. 11.4 del Regolamento interno, designa i tre componenti della 

Commissione scrutinio che avrà il compito di provvedere alla verifica delle votazioni: Ilaria Vielmini, Gérard 

Romiti e Paul Piscopo.  

Dopo di che null’altro essendovi a deliberare, e nessun’altro chiedendo la parola, la seduta è tolta alle ore 

13.00. 

 

***** 
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Ref.:54/2018        Rome, 21 February 2018 
 

RACMED GENERAL ASSEMBLY MEETING REPORT  

 

The General Assembly meeting was held at 10am on 22nd February 2017 at the Centro Congressi Cavour in 

Rome in order to discuss and debate the following  

Agenda 

1. Adoption of the meeting reports of the GA plenary and special sessions held in Rome on 

18th February 2016 

2. Closure of the 2016 financial statement and final report of activities – approval;  

3. Presentation of the budget proposal for 2017 – information; 

4. Presentation of the amendments to the MEDAC Internal Regulation – approval  

5. Organisation of the MEDAC staff – information  

6. The list of members and the situation concerning payment of fees for 2017; requests for 

membership received from new associations. (Information)  

7. Any other matters. 

 

The following participants were present at the meeting: Mario Vizcarro, Antonio Marzoa Notlevsen, Xavier 

Domenech Vernet, Vicente Perez Crespo, Ramon Salvador Rosario, Estefania Sanchez, Juan Canaves Bordoy, 

Barbara Esposto, Kleio Psarrou, Cristina Perello, Rafael Mas, Iolanda Piedra, Jan Bisbal, Giovanni Basciano, 

Marta Carreras, Ilaria Vielmini, Ines Jablan, Krstina Mislov Jelavic, Snezana Levstik, Oscar Sague Pla, Sergio 

Schiavone, Claudio Matteoli, Mauro Colarossi, Ilaria Ferraro, Antonio Pucillo, Gilberto Ferrari, Laura Pisano, 

Erika Monnati, Giampaolo Buonfiglio, Martine Aussems, Paul Piscopo, Marco Costantini, Caroline Mangalo, 

Gerard Romiti, Philippe Peronne, Sylvie Charvoz, Chrsistian de Cugis, Marta Cavalle, Alain Rico, Pierre 

D’Acunto, Marc Planas, Perrine Cuvilliers, Guy Mirete, Marika Panagiotou, José Manuel Gonzalez Gil de 

Bernabé, Jorge Campos Ucles, Manuel Fernandez Belmonte, Jose Maria Gallart, Javier Garat, Sergi Tudela, 

Eusebi Esgleas Pares, Encarnación Benito Revuelta, Antoni Garau Coll, Rosa Caggiano, Emanuel Mallia, Marzia 

Piron. 

The presence of participants was registered on signed sheets. The attendance sheets shall be kept on record.  

Mr Giampaolo Buonfiglio chaired the session. Mrs. Rosa Caggiano was the rapporteur.  

The Chair, Mr Buonfiglio opened the meeting and clarified what would take place during the Elective 

Assembly scheduled for the afternoon, after receiving several explanations on the issue. He announced that 

two nominations had been received for the role of Chair from two Spanish organisations (UNACOMAR and 

FNCP) in addition to his own nomination. It would only be possible to vote on the two Spanish candidates in 

the first round, as the outgoing Chair proposed to consider his candidacy only if a majority is not reached for 

one of the two candidates in the first phase. The debate began with the two Spanish candidates who 

intervened to say that they thought that they would find all three candidates on the voting form. A brief 

debate followed then the three candidates agreed on the preparation of ballot papers with the names of all 

the candidates from the first stage of the vote, therefore including the name of the outgoing Chair. The Chair 

asked whether there were any changes to be made to the agenda, which was approved. 
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Agenda item I: Adoption of the meeting reports of the GA plenary and special sessions held in Rome on 

18th February 2016 

The reports of the plenary and special sessions of the General Assembly, held in Rome on 18th February 2016, 

were approved unanimously without any request for changes. 

Agenda item II: Closure of the 2016 financial statement and final report of activities – approval 

The Executive Secretary presented the financial statement and the final report of activities for 2016. She then 
illustrated the report of expenses for 2016, pointing out the differences between the items of expenditure 
and the quotas received. She specified that there had been minor changes in relation to the budget, which 
had been sent to members via email and were included in the documentation available at the meeting. She 
recalled that in 2016 there were 46 members. She noted that the most significant costs were those related 
to interpreting, translations and to the expenses for members’ travel and accommodation. These 
expenditure items had increased because participation in meetings was significantly higher, on several 
occasions this had made five working languages necessary. She further informed the meeting that a 
comparison of the budget statements for 2014, 2015 and 2016 was available in the reserved area of the 
website, in order to explain the evolution of the organisation and the consequent increase in costs. Iolanda 
Piedra (IVEAEMPA) intervened to highlight the efforts made by the MEDAC to ensure participation of the 
various members and proposed asking the EC to consider the possibility of covering translation and 
interpreting costs separately from the established budget, given the significant variety of languages present 
in the Mediterranean compared to the other Advisory Councils. 

Martine Aussems (DG MARE) intervened to express appreciation for the extraordinary work that MEDAC was 
carrying out, emphasising that the EC was gradually increasing its confidence in the Advisory Councils. She 
reported that one of the requests made by the EC was precisely that of supporting adequate costs for 
translations; at the time of speaking they were attempting to come up with ways to guarantee greater 
flexibility and to reorganise funding for the Advisory Councils. 

The Executive Secretary recalled that, at all the inter-AC meetings, the MEDAC had pointed out that 

interpreting and translations represented an extremely high cost and that the EC’s aim was to provide equal 

conditions and therefore the same funding to all the Advisory Councils.  

Philippe Peronne (CRPMEM Corse) expressed the opinion that the principle used by the EC to allocate its 

economic contribution caused disparities between the Advisory Councils due to the many different languages 

in the Mediterranean. He therefore reiterated that interpreting costs should be considered separately from 

the allocated funding. The Executive Secretary informed the meeting that, on the basis of the observations 

made on the matter, an official letter addressed to the EC would be prepared. The 2016 financial statement 

was approved unanimously. 

The Executive Secretary went on to illustrate the final report of activities, which had already been presented 

to the Executive Committee in November 2016. The document included all the activities organised internally 

by the MEDAC, as well as participation in external events, and all the opinions and recommendations 

adopted. The final report of activities in 2016 was approved unanimously without any requests for 

amendment. 

Agenda item III: Presentation of the budget proposal for 2017- Information 
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The Executive Secretary illustrated the 2017 provisional budget for the information of the GA, as already 

presented to and voted on by the ExCom. The most significant changes compared to 2016 included the €6000 

decrease in the expenditure item related to the salaries of the Secretariat and the increase in interpreting 

expenses. Where income was concerned, particular mention was made of the fact that four Member States 

would pay €6000 (France, Italy, Slovenia and Malta), while Spain and Croatia would continue to contribute 

€4000. The overall income would remain constant. 

Agenda item IV: Presentation of the the amendments to the MEDAC Internal Regulation - Approval 

The Executive Secretary went on to present the amendments to the MEDAC Internal Regulation; the changes 

proposed mainly concerned the insertion of the reimbursement rules, adopted in 2011. The Secretariat 

underlined that it was appropriate to add this to the regulation, given that participation in the MEDAC 

meetings was increasing drastically and the rules would require timing and procedures for registering for 

events (using on-line forms) to be respected. Furthermore, for economic reasons, it would only be possible 

to reimburse one coordinator for each Focus Group and only the members who paid their annual fee would 

receive reimbursement. She underlined that, in any case, refunds would only be made if there was budget 

availability and applications must be received within 30 days of the event. Only in the case of the November 

Executive Committee meeting, as the annual budget must be closed in order to access EC funding, would it 

be necessary to present the documentation no later than two weeks after the meeting. In answer to the 

request made by Rafael Mas, Rosa Caggiano said that supporting documentation for reimbursement requests 

could also be sent by email, but these should be certified copies which conform to the original. 

Where authorised expenditure was concerned, the representative of DG MARE emphasised that, generally 

speaking, private means of transport, such as taxis (only permitted in exceptional circumstances) and private 

cars should be avoided. Articles 13 and 14 were approved. 

The Executive Secretary moved on to the presentation of article 15 on the establishment of the Project 

Evaluation Committee, prepared by Ilaria Vielmini (Oceana). She informed the meeting that the Evaluation 

Committee was already operational. Iolanda Piedra (IVEAEMPA) agreed with the proposal but said that more 

detailed information should be provided to allow the Committee to express exhaustive opinions, she 

suggested a form which should be used to prepare a description of projects, going into as much detail as 

possible so as to facilitate the work of the evaluation group and which could be included as an annex to the 

Internal Regulation. Ilaria Vielmini (Oceana) agreed to prepare a draft form. The amendments to Article 15 

were approved. 

The Chair noted an inconsistency between the provisions of the Statute (Articles 9.7 and 9.8) and the Internal 

Regulation (articles 6.3 and 7) which concern the possibility of being represented if an organisation is not 

able to attend an Assembly or vote. According to art. 9.7 of the Statute, it is possible to delegate another 

member of the Assembly of the same sector; in article 6.3 of the Internal Regulation the vote may be given 

to another association belonging to MEDAC (without further specifications) and in article 7 it is possible to 

be substituted by another member of the same association. The Chair informed the meeting that the 

accountant, Massimo Rosati, had been consulted, who did not consider the two articles to be in contrast. 

Claudio Matteoli (CIPS) intervened to specify that substitution takes place within the same organisation, 

while delegation refers to another organisation, and serves to express the vote of those who are not able to 

participate. The Chair thanked them for the clarification and therefore deduced that art. 6 of the Regulation 
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refers to the substitution within the same organization while Article 7 regulates the substitution outside one's 

own organisation. 

The Chair then went on to provide further clarification of articles 7 and 8.2 of the Internal Regulation and 

article 9.8 of the Statute: in the first case, that of a proxy vote, the Secretariat and the Chair must be informed 

at least three days before the vote takes place, while in the Internal Regulation substitution is possible upon 

communication of the name five days before the Assembly. As standardisation of the number of days was 

necessary, he proposed that the Assembly take steps to change the Internal Regulation to adapt it to the 

provisions of the Statute. The proposal to amend articles 7 and 8.2, reducing the number of days required to 

communicate the proxy vote to three, was approved.   

Mario Vizcarro (FNCCP) said that, in his opinion, the Statute should envisage cases in which attending a 

meeting proved impossible due to force majeure, however the Chair replied that the Assembly meeting 

currently underway could not change the Statute. 

Claudio Matteoli (CIPS) expressed the opinion that, in the event of a discrepancy between the Statute and 

the Internal Regulation, reference should be made to the Statute; moreover he said that the suggestion made 

by Mr Vizcarro should be added as soon as they had a chance to modify the Statute. 

The Chair went on to illustrate the provisions of art. 1, paragraph 1.4 with respect to new membership 

applications, which specifies that the relative Member States should be asked whether the applicant 

association is representative or not. He pointed out that under no circumstances should a lack of response 

be considered a negative response, this was partly due to the lengthy time frame where replies from the 

administrations were concerned. He reported that, unfortunately, some people had interpreted this article 

to mean that a lack of response was automatically tacit consent. He recalled that the regulation on the reform 

to the CFP established that the Member States decide who can participate in the General Assembly of each 

Advisory Council. The Chair therefore proposed that in paragraph 1.4 the words “or positive” should be added 

to the sentence “in no case will the absence of a response from the Member State be considered as a negative 

response”. The change was approved. 

There was some discussion on the difficulties caused by the slowness of the administrations in expressing 

their consent or dissent regarding the participation of an organisation. The Chair pointed out that they were 

waiting for the Italian administration to express an opinion on four membership applications and the 

Secretariat would send an additional reminder.   

Martine Aussems (DG MARE) intervened to point out that the amendment would not be correct and 

requested that the decision be kept pending in order to ask the Commission for an opinion. The Chair recalled 

that if the Member State did not respond the MEDAC had no way of intervening except by soliciting the 

relative Administration. DG MARE reiterated that the decision on the representativeness or not of the 

applicant association should be taken by the Member State and that each one should follow the timing set 

by their own legislation.  

 

Agenda item V: Organisation of the MEDAC staff - Information. 

The Chair proceeded to update the meeting participants on recent changes concerning the organisation of 

the MEDAC Secretariat. He informed the meeting that Erika Monnati had a new job that still allowed her to 

work for the organisation, but on a part-time basis. Mr Buonfiglio hoped not to have to resort to a European 
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public competition to select staff. The Chair emphasised that for the moment the Secretariat was managing 

to function with one part-time and one full-time staff member. 

Agenda item VI: the list of members and the situation concerning payment of fees for 2017; requests for 

membership received from new associations. (Information) 

The Executive Secretary informed the participants on the number of MEDAC members: 42 not 46 anymore 

because AEPPT, Profilmer and Federconsumatori had announced that they would no longer be members of 

MEDAC from 2017, while EFSA had not complied with the annual membership fee payment and was 

therefore no longer a member and Big Game Italia had not paid its share of the joint fund. The Executive 

Secretary announced that there were four requests for membership (Marinerie d'Italia and Europe, 

MAMOLAB, MEDREACT and Coldiretti-Impresa Pesca, whose Statute had not yet been received), recognition 

by the relative Member State of representativeness or lack thereof was pending. 

Agenda item VII: any other matters 

The representative of the Italian Ministry, Mauro Colarossi, intervened to communicate that the Ministry of 

Agriculture and Forestry policies was in the process of identifying an office to host the MEDAC in the future 

and that this would lead to a further decrease in expenditure for the Advisory Council. 

The Chair thanked the representative of the Italian ministry and suggested presenting the list of those 

entitled to vote at the elective Assembly, on the basis of those present and the requests for proxy votes 

transmitted to the Secretariat. He informed the meeting that 41 members were entitled to vote, including 

Federpesca, the only organisation not yet present. 

Mario Vizcarro (FNCCP) pointed out that the President of the Cofradia of Girona, Antonio Abad i Mallol, had 

not been able to attend because he had been taken ill just before leaving, he had sent a proxy, but it would 

not be admissible because it did not respect the time scale envisaged in the Statute. 

The Chair asked the Assembly if they considered it appropriate to consider the proxy requested by Mario 

Vizcarro, so that the vote of Cofradia di Girona could be considered, as an exception to the Statute. 

Gerard Romiti (CNPMEM) and Javier Garat (CEPESCA) intervened in support of this possibility to vote. 

Iolanda Piedra (IVEAEMPA) drew the meeting’s attention to the need to have all members of the Assembly 

approve this and commit themselves to respect this exception to the Statute in order to allow the Cofradia 

of Girona to vote, as all three names of the candidates for the role of Chair were present on the ballot papers. 

The Executive Secretary proceeded to ask each member of the General Assembly to undertake to accept any 

result of the election and not to challenge it. All those entitled to vote agreed to this commitment, including 

Federpesca.  

The Chair, as envisaged in art. 11.4 of the Internal Regulation, appointed the three components of the 

commission that would have the task verifying the ballot: Ilaria Vielmini, Gérard Romiti and Paul Piscopo. 

After which nothing there was nothing else to discuss and nobody requested to speak so the session was 

closed at 1.00 pm.  

***** 
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Ref.: 54/2018        Roma, 21 de febrero de 2018  
 

ACTA DE LA ASAMBLEA GENERAL DEL CCR MED 

 

A las 10:00 horas del 22 de febrero de 2017, en el Centro Congressi Cavour en Roma se abre la sesión de la 

Asamblea General reunida para debatir y deliberar sobre el siguiente 

 

orden del día 

 

8. Aprobación de las actas de las AGs ordinaria y extraordinaria celebradas en Roma el 18 de 
febrero de 2016 

9. Cierre del balance e informe final 2016. Aprobación  
10. Presentación del presupuesto previsional 2017. Informaciones 
11. Presentación de las integraciones del Reglamento Interno del MEDAC. Aprobación 
12. Organización del personal del MEDAC. Informaciones 
1. Estado de la lista de los miembros, estado de las cuotas asociativas 2017 y solicitudes de 

admisión de nuevas organizaciones. Informaciones 
13. Varios e imprevistos. 

 

En el lugar y fecha indicados, asisten: Mario Vizcarro, Antonio Marzoa Notlevsen, Xavier Domenech Vernet, 

Vicente Péez Crespo, Ramón Salvador Rosario, Estefanía Sánchez, Juan Canaves Bordoy, Barbara Esposto, 
Kleio Psarrou, Cristina Perello, Rafael Mas, Iolanda Piedra, Jan Bisbal, Giovanni Basciano, Marta Carreras, 

Ilaria Vielmini, Ines Jablan, Krstina Mislov Jelavic, Snezana Levstik, Oscar Sague Pla, Sergio Schiavone, Claudio 
Matteoli, Mauro Colarossi, Ilaria Ferraro, Antonio Pucillo, Gilberto Ferrari, Laura Pisano, Erika Monnati, 

Giampaolo Buonfiglio, Martine Aussems, Paul Piscopo, Marco Costantini, Caroline Mangalo, Gerard Romiti, 
Philippe Peronne, Sylvie Charvoz, Chrsistian de Cugis, Marta Cavalle, Alain Rico, Pierre D’Acunto, Marc Planas, 

Perrine Cuvilliers, Guy Mirete, Marika Panagiotou, José Manuel Gonzalez Gil de Bernabé, Jorge Campos Ucles, 
Manuel Fernandez Belmonte, José María Gallart, Javier Garat, Sergi Tudela, Eusebi Esgleas Pares, Encarnación 

Benito Revuelta, Antoni Garau Coll, Rosa Caggiano, Emanuel Mallia, Marzia Piron. 

La lista de los asistentes queda registrada en todas las hojas firmadas por los mismos. Las hojas de presencias 

se conservarán junto con las actas. 

El Sr. Giampaolo Buonfiglio preside la sesión. La Sra. Rosa Caggiano desempeña las funciones de Secretaria. 

El presidente Buonfiglio abre la sesión de trabajo explicando cómo se desarrollará la Asamblea electiva 
prevista por la tarde. Informa que para la elección del Presidente, ademas de la suya, se han recibido las 

candidaturas de dos organizaciones españolas (UNACOMAR y FNCP). En la primera vuelta podrán votarse 
solo los dos candidados españoles, puesto que el Presidente saliente pide que su candidatura podrá tomarse 

en cuenta solo si en la primera fase no se alcanzara la mayoría para uno de los demás candidatos. Se abre el 
debate y los dos candidatos españoles intervienen para señalar que no se esperaban la ausencia del tercer 

candidato en la primera vuelta de votación. Tras una rápida discusión, los tres candidatos convienen en incluir 
el nombre del Presidente saliente ya en la primera vuelta. El Presidente pregunta entonces si alguien quiere 

aportar otros cambios al orden del día, que finalmente es aprobado.  

Punto 1: Aprobación de las actas de las AGs ordinaria y extraordinaria celebradas en Roma el 18 de febrero 

de 2016 
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Las actas de las Asambleas Generales ordinaria y extraordinaria, celebradas en Roma el 18 de febrero de 

2016, se aprueban por unanimidad sin modificaciones.  

Punto 2: Cierre del balance e informe final 2016. Aprobación 

El Secretario Ejecutivo ilustra el presupuesto y el informe conclusivo de las actividades en 2016. 

Seguidamente presenta las cuentas económico-financieras de 2016 ilustrando las diferencias entre los 
conceptos y el estado de las cuotas recibidas. Precisa que el presupuesto enviado a los miembros por e-mail 

ha sufrido una pequeña variación que se ha incluido en la documentación actualmente disponible. Recuerda 
que en 2016 los asociados fueron 46 y señala que los gastos más importantes son los de interpretación, 

traducción, así como viajes y estancias de los miembros. Dichos conceptos se han incrementado porque la 
participación ha crecido de forma significativa conllevando, en varias ocasiones, la necesidad de contar con 

5 idiomas de trabajo. Recuerda que en el área privada de la página web se puede consultar el documento 
comparativo de los presupuestos 2014, 2015 y 2016 para que pueda quedar más clara la evolución de la 

organización y el consiguiente incremento de los costes. Iolanda Piedra (IVEAEMPA) interviene para destacar 
los esfuerzos del MEDAC para garantizar la participación de los asociados y propone pedir a la CE que 

considere la posibilidad de hacerse cargo de los costes de traducción e interpretación fuera del presupuesto 
previsto, en consideración de la variedad de los idiomas hablados en el Mediterráneo frente a los demás 

Consejos Consultivos.  

Martine Aussems (DG MARE) interviene para manifestar su aprecio por la extraordinaria labor desarrollada 

por el MEDAC y señala que la confianza de la CE en los Consejos Consultivos es cada vez mayor. La 
representante refiere que una de las solicitudes planteadas por la CE es justamente la de hacerse cargo de 

costes adecuados para las traducciones y de momento se están elaborando las modalidades más oportunas 

para asegurar una mayor flexibilidad y adaptar las financiaciones para los Consejos Consultivos.  

La Secretaria Ejecutiva recuerda que en todas las reuniones inter-AC el MEDAC ha señalado los costes 

elevados sostenidos para interpretación y traducciones, y que el objetivo de la CE es garantizar igualdad de 

condiciones, y por ende de financiación, a todos los Consejos Consultivos.  

Philippe Peronne (CRPMEM Corse) opina que el criterio adoptado por la CE para asignar la contribución 
económica es causa de disparidad entre los Consejos Consultivos, porque efectivamente en el Mediterráneo 

hay muchos idiomas diferentes. Reitera la necesidad de considerar los costes de interpretación fuera de las 
financiaciones concedidas. La Secretaria Ejecutiva comunica que, en consideración de estas opiniones, se 

redactará una carta oficial a enviar a la CE. El presupuesto 2016 es aprobado por unanimidad. 

El Secretario Ejecutivo procede a ilustrar el informe final de las actividades, ya presentado en el Comité 

Ejecutivo en noviembre de 2016. El documento incluye todas las actividades del MEDAC organizadas 
internamente, así como la participación en eventos externos, los dictámenes y las recomendaciones 

adoptadas. El informe final de las actividades 2016 es aprobado por unanimidad sin solicitudes de 

modificación. 

Punto 3: Presentación del presupuesto previsional 2017. Informaciones 

La Secreteria Ejecutiva informa acerca del presupuesto previsional 2017 ya presentado y votado por el 
Comex.  Las variaciones más significativas con respecto a 2016 se refieren a la reducción de 6.000 euros de 

los sueldos de la Secretaría y el incremento de los gastos de interpretación. En cuanto a los ingresos 
principales, señala que cuatro Estados Miembros pagarán 6.000 euros (Francia, Italia, Eslovenia y Malta), 
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mientras que España y Croacia seguirán pagando 4.000 euros. En el conjunto, las entradas se mantienen 

constantes.  

Punto 4: Presentación de las integraciones del Reglamento Interno del MEDA. Aprobación 

La Secretaria Ejecutiva pasa a presentar las integraciones del Reglamento Interno del MEDAC. Las nuevas 

modificaciones propuestas se refieren esencialmente a la inclusión de las normas para el reembolso 
adoptadas en 2011 en el ámbito del reglamento interno. La Secretaría considera oportuno integrar esta parte 

en el texto del reglamento, puesto que la asistencia a las reuniones del MEDAC es cada vez más numerosa. 
En el texto se pide expresamente el respeto de los plazos y de las modalidades de registro a los eventos (a 

través de la documentación on-line). Por razones económicas, además, se podrá reembolsar solo a un 
coordinador para cada Focus Group y a los socios que hayan ingresado su cuota anual. En todo caso el 

reembolso estará supeditado a disponibilidad presupuestaria y las solicitudes deberán recibirse en los 30 días 
siguientes al evento. En el caso del Comité Ejecutivo de noviembre, dada la necesidad de cerrar las cuentas 

para acceder a las financiaciones europeas, el plazo de presentación de la documentación se reduce a dos 
semanas. En respuesta a la pregunta planteada por Rafael Mas, Rosa Caggiano contesta que la 

documentación a soporte de la solicitud puede enviarse por correo electrónico, pero en copia certificada 
conforme al original.  

En cuanto a los gastos elegibles, la representante de la DG MARE señala que en general se pide evitar el 
empleo de medios de transporte privados, como taxis (admitidos solo en casos excepcionales) y coches 

personales. Se aprueban los artículos 13 y 14. 
La Secretaria Ejecutiva presenta entonces el art. 15 relativo a la institución del Comité de Evaluación de los 

proyectos elaborado por Ilaria Vielmini (Oceana). Comunica que dicho Comité ya está operativo. Iolanda 
Piedra (IVEAEMPA) comparte la propuesta, pero considera necesario que se proporcionen mayores 

informaciones para permitir al Comité expresar dictámenes más detallados, por lo que propone la 
elaboración de un formulario para una descripción pormenorizada de los proyectos que facilite la labor del 

grupo de evaluación y que podría ser incluido como anexo al reglamento interno. Ilaria Vielmini (Oceana) se 
encargará de redactar un borrador. Se aprueban las modificaciones del artículo 15. 

El Presidente señala una incongruencia entre los arts. 9.7 y 9.8 de los Estatutos por un lado y de los arts. 6.3 
y 7 del Reglamento interno por el otro, referidos a la posibilidad de representación de una organización 

cuando no pueda participar en la Asamblea o en una votación. El art. 9.7 de los Estatutos prevé la posibilidad 
de delegar a otro miembro de la asamblea, siempre que pertenezca a su mismo sector; según el art. 6.3 del 

Reglamento interno el poder de voto puede atribuirse a otra asociación del MEDAC (sin ulteriores 
especificaciones); el art. 7 prevé la posibilidad de enviar como suplente a otro miembro de la misma 

asociación. El asesor fiscal consultado, Massimo Rosati, opina que los dos artículos no confligen. Claudio 
Matteoli (CIPS) interviene para aclarar que la suplencia se produce dentro de una misma organización, 

mientras que la delegación confía el poder de voto a otra organización. El Presidente agradece la aclaración, 
de la que se deduce que el art. 6 del Reglamento disciplina la cesión del poder de voto dentro de una misma 

organización, mientras que el art. 7 reglamenta la delegación a una organización externa.  
El Presidente pasa a tratar otro asunto relativo a los arts. 7 y 8.2 del Reglamento interno, así como 9.8 de los 

Estatutos: en un caso se prevé que la delegación del voto se notifique a la Secretaría y al Presidente al menos 

tres días antes de la votación, mientras que según el reglamento interno el nombre del suplente debe de 

comunicarse 5 días antes de la celebración de la Asamblea. Hay que unificar el número de los días necesarios, 

por lo que propone modificar el Reglamento interno adaptándolo a los Estatutos. La propuesta de variación 

de los arts. 7 y 8.2, con reducción a 3 de los días de antelación de la notificación, es aprobada por la Asamblea. 
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Mario Vizcarro (FNCCP) opina que los Estatutos deberían prever el caso de imposibilidad a asistir a las 

reuniones por causas de fuerza mayor, pero el Presidente contesta que la Asamblea actualmente convocada 

no puede modificar los Estatutos. 

Según Claudio Matteoli (CIPS), en caso de divergencia entre Estatutos y Reglamento, deberían primar los 

Estatutos. Propone además plantear la variación de los Estatutos solicitada da Vizcarro a la primera ocasión. 

Seguidamente el Presidente ilustra el párrafo 1.4 del art. 1 relativo a la recopilación de informaciones en los 

EMs acerca de la representatividad de las nuevas asociaciones que soliciten la adhesión. Destaca que en 

ningún caso la falta de respuesta se ha considerado  una negación, entre otras cosas porque a menudo las 

administraciones tardan mucho en contestar. Sin embargo algunos han interpretado la falta de respuesta 

como consentimiento implícito, mientras que en realidad el reglamento sobre la reforma de la PPC confía en 

los EMs la decisión de admisión de miembros en la Asamblea General de cada Consejo Consultivo. Por lo 

tanto el Presidente propone añadir las palabras "o positiva" a la frase del párrafo 1.4 " En ningún caso la falta 

de respuesta de un Estado miembro tendrá la consideración de respuesta negativa". La modificación es 

aprobada. 

Se abre un debate acerca de las dificultades derivantes de la lentitud de las administraciones en expresar su 

consentimiento o negación a la participación de una organización. El Presidente señala que la administración 

italiana todavía tiene que contestar a 4 solicitudes de admisión y que la Secretaría se encargará de enviar 

otra carta de emplazamiento. 

Según Martine Aussems (DG MARE) no sería correcto modificar el procedimiento y pide mantener pendiente 

la cuestión para solicitar el punto del vista de la Comisión. El Presidente recuerda que si los EMs no contestan 

a la solicitud de una organización, el MEDAC no puede intervenir de ninguna forma salvo el envío de un 

recordatorio. La DG MARE reitera la competencia de los EMs en el reconocimiento de la representatividad 

de una organización candidata y que cada uno de ellos debería cumplir con los plazos previstos por su 

legislación. 
 

Punto V: Organización del personal del MEDAC. Informaciones 

El Presidente informa acerca de los cambios que se han producido en la organización de la Secretaría del  

MEDAC. Comunica que Erika Monnati ahora tiene otro empleo que sin embargo le permite seguir trabajando 

part-time para el MEDAC. Buonfiglio espera no tener que recurrir a una nueva oposición  pública europea 

para la selección del personal y destaca que de momento la Secretaría consigue mantenerse operativa con 

un part-time y un full-time.   

Punto VI: Estado de la lista de los miembros, estado de las cuotas asociativas 2017 y solicitudes de 

admisión de nuevas organizaciones. Informaciones 

La Secretaria Ejecutiva ilustra la situación actual de los socios que de 46 han pasado a ser 42, por las bajas de 

AEPPT, Profilmer; Federconsumatori que han comunicado que a partir de 2017 ya no serán socios, de EFSA 

por incumplimiento del pago de la cuota anual y de Big Game Italia, que no ha cumplido con el pago de la 

cuota del fondo común. Hay 4 solicitudes de adhesión (Marinerie d’Italia e d’Europa, MAMOLAB, MEDREACT 

y Coldiretti-Impresa Pesca, que todavía no ha enviado los Estatutos) pendientes del reconocimiento de 

representatividad del Estato Miembro competente. 
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Punto VI: Varios e imprevistos 

Mauro Colarossi, representante del Ministerio para la políticas agrícolas y forestales, comunica que están 

buscando la oficina que pueda acoger al MEDAC en futuro y esto conllevará un ulterior ahorro para el 

presupuesto del Consejo Consultivo. 

El Presidente da las gracias al representante del ministerio italiano y propone adelantar el listato de los 

votantes de la Asamblea electiva en función de los miembros presentes y de los poderes notificados a la 

Secretaría. Comunica que los socios con derecho de voto son 41 incluida Federpesca, la única organización 

que todavía no está presente. 

Mario Vizcarro (FNCCP) señala que el Presidente de la Cofradía de Girona, Antonio Abad i Mallol, no pudo 

participar por problemas de salud surgidos justo antes de salir de viaje. Ha enviado su delegación, pero no 

sería admisible puesto que no cumple con los plazos previstos por los Estatutos. 

El Presidente pregunta la opinión de la Asamblea respecto a la propuesta de Vizcarro de aceptar la delegación 

de la Cofradía de Girona, aprobando una excepción a los Estatutos. 

Gerard Romiti (CNPMEM) y Javier Garat (CEPESCA) apoyan la propuesta.  

Iolanda Piedra (IVEAEMPA) plantea la necesidad de que todos los miembros de la Asamblea aprueben dicha 

excepción para la aceptación del voto de la Cofradía de Girona y para la inclusión de los tres candidatos en la 

primera vuelta de la votación. La Secretaria Ejecutiva pide entonces el compromiso de todos los miembros 

de la Asamblea General a aceptar los resultados de las elecciones sin impugnarlos. Todos los socios, incluida 

Federpesca, aceptan. 

Tal y como previsto por el art. 11.4 del Reglamento interno, el Presidente designa a los tres componentes de 

la Comisión electoral encargada de comprobar las votaciones: Ilaria Vielmini, Gérard Romiti y Paul Piscopo.  

Finalmente, no quedando otros asuntos a deliberar ni peticiones de palabra, cierra la sesión de trabajo a las 

13h. 

 

 

 

***** 
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Ref.: 54/2018         Rome, 21 février 2018    

 

PROCES-VERBAL DE L’ASSEMBLEE GENERALE DU CCR MED 

 

 

Le jour 22 février 2017 à 10 h, au Centre des Congrès Cavour de Rome a eu lieu la réunion de l’Assemblée 

Générale afin de débattre e statuer sur  

 

l’ordre du jour suivant 

 

1. Approbation des procès-verbaux de l’AG ordinaire et extraordinaire qui ont eu lieu à Rome 
le 18 février 2016 

2. Clôture du bilan et relation finale des activités 2016 - Approbation 
3. Présentation du budget provisionnel 2017- Information  
4. Présentation des amendements du Règlement Intérieur du MEDAC – Approbation  
5. Organisation du personnel du MEDAC – Information  
6. Situation de la liste des membres, état de paiement des cotisation 2017 et demande 

d’adhésion reçues par les nouvelles organisations (Information). 
7. Divers. 

 

Au lieu et à l’heure indiquées étaient présents Mesadamens et Messieurs: Mario Vizcarro, Antonio Marzoa 

Notlevsen, Xavier Domenech Vernet, Vicente Perez Crespo, Ramon Salvador Rosario, Estefania Sanchez, Juan 

Canaves Bordoy, Barbara Esposto, Kleio Psarrou, Cristina Perello, Rafael Mas, Iolanda Piedra, Jan Bisbal, 

Giovanni Basciano, Marta Carreras, Ilaria Vielmini, Ines Jablan, Krstina Mislov Jelavic, Snezana Levstik, Oscar 

Sague Pla, Sergio Schiavone, Claudio Matteoli, Mauro Colarossi, Ilaria Ferraro, Antonio Pucillo, Gilberto 

Ferrari, Laura Pisano, Erika Monnati, Giampaolo Buonfiglio, Martine Aussems, Paul Piscopo, Marco 

Costantini, Caroline Mangalo, Gerard Romiti, Philippe Peronne, Sylvie Charvoz, Chrsistian de Cugis, Marta 

Cavalle, Alain Rico, Pierre D’Acunto, Marc Planas, Perrine Cuvilliers, Guy Mirete, Marika Panagiotou, José 

Manuel Gonzalez Gil de Bernabé, Jorge Campos Ucles, Manuel Fernandez Belmonte, Jose Maria Gallart, Javier 

Garat, Sergi Tudela, Eusebi Esgleas Pares, Encarnación Benito Revuelta, Antoni Garau Coll, Rosa Caggiano, 

Emanuel Mallia, Marzia Piron. 

La présence des participants est également attestée par les feuilles de présence. Les feuilles de présence sont 

versées au dossier. M. Giampaolo Buonfiglio préside la séance et Mme Rosa Caggiano assume les fonctions 

de secrétaire de séance.  

Le Président Buonfiglio ouvre les travaux et explique la procédure de l’Assemblée Elective prévue pour 

l’après-midi suite à plusieurs demandes de clarification. Il informe les participants que pour les élections du 

Président, le Secrétariat a reçu deux candidatures de la part de deux Organisation espagnoles (UNACOMAR 

et FNCP) en plus de sa candidature. Au premier tour de scrutin, il n'y aura que deux candidats espagnols, car 

le Président sortant propose de considerer sa candidature que si, dans la première phase, une majorité n'est 

pas atteinte pour l'un des deux candidats. Le débat s'ouvre et les deux candidats espagnols interviennent en 

disant qu’ils croient de trouver les trois candidats dans le formulaire de vote. Après un bref débat, les trois 
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candidats s'accordent sur la préparation des formulaires de vote avec tous les trois candidats déjà dans la 

première phase du vote, y compris le nom du Président sortant. Le président demande s'il y a des 

changements à apporter à l'ordre du jour, qui est approuvé à l’unanimité. 

I : Adoption des procès-verbaux de l’AG ordinaire et extraordinaire qui ont eu lieu à Rome le 18 février 

2016  

Le procès-verbal de l'Assemblée Générale Ordinaire et Extraordinaire, tenues à Rome le 18 février 2016, sont 

approuvés à l'unanimité sans aucune demande de modification. 

II : Clôture des états financiers et rapport final des activités 2016 - Approbation  

Le Secrétaire exécutif illustre les états financiers et le rapport final des activités 2016. Il présente ensuite le 

rapport économique et financier 2016 illustrant les différences entre les postes et l’état des cotisations 

reçues. Elle précise qu'une modification minime avait été apportée au budget qui avait été envoyé aux 

membres par courriel et qui est incluse dans la documentation disponible aujourd'hui. Elle annonce qu'il y 

avait 46 membres en 2016. Elle souligne que les dépenses les plus importantes demeurent les frais 

d'interprétation, de traduction et de voyage et d'hébergement des membres. Ces éléments ont augmenté 

parce que la participation a augmenté de manière significative et ont, à plusieurs reprises, conduit à la 

nécessité de 5 langues de travail. Elle informe que dans la zone réservée du site la comparaison des budgets 

des années 2014, 2015 et 2016 est disponible pour rendre clair l'évolution de l'organisation et l'augmentation 

conséquente des coûts. M.me Iolanda Piedra (IVEAEMPA) intervient pour souligner les efforts du MEDAC 

visant à assurer la participation des différents partenaires et propose de demander à la CE d'envisager la 

possibilité d'engager des frais de traduction et d'interprétation en dehors du budget, compte tenu de la une 

grande variété de langues présentes en Méditerranée par rapport aux autres Conseils Consultatifs 

M.me Martine Aussems (DG MARE) intervient pour exprimer son appréciation pour le travail extraordinaire 

réalisé par le MEDAC et annonce que la CE renforce progressivement sa confiance dans les Conseils 

Consultatifs. La représentante signale que l'une des demandes présentées par la CE est précisément de 

soutenir des coûts de traduction adéquats: pour le moment, ils s'efforcent de garantir une plus grande 

flexibilité et de réorganiser le financement des Conseils Consultatifs. 

Le Secrétaire exécutif souligne que dans toutes les réunions Inter-AC, le MEDAC a souligné que 

l'interprétation et la traduction représentent un poste très coûteux et que l'objectif de la CE est de donner 

des conditions égales et donc le même financement à tous les Conseils Consultatifs. 

M. Philippe Peronne (CRPMEM Corse) estime que le critère retenu par la CE pour l'attribution de la 

contribution économique entraîne des disparités entre les Conseils consultatifs puisque de nombreuses 

langues sont prévues en Méditerranée. Par conséquent, il réitère que les coûts d'interprétation devraient 

être considérés séparément des fonds alloués. Le Secrétaire exécutif annonce que sur la base des 

observations exprimées sur le sujet, une lettre officielle sera préparée et adressée à la CE. Le budget 2016 

est approuvé à l'unanimité. 

Le Secrétaire exécutif illustre le rapport final des activités, qui a déjà été présenté au Comité exécutif en 

novembre 2016. Le document comprend toutes les activités du MEDAC organisées en interne, ainsi que la 
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participation à des événements externes, ainsi que tous les avis et recommandations adoptés. Le rapport 

final des activités 2016 est approuvé à l'unanimité sans aucune demande de modification. 

III : Présentation du budget provisionnel 2017 – Information  

Le Secrétaire exécutif illustre, pour information, le budget prévisionnel 2017, déjà présenté et voté par le 

Comex. Les changements les plus significatifs par rapport à 2016 incluent la diminution de 6 000 euros du 

poste relatif aux salaires du Secrétariat et l'augmentation des dépenses d'interprétation. En ce qui concerne 

les recettes, les principales sont notamment les suivantes : quatre États membres verseront 6 000 euros 

(France, Italie, Slovénie et Malte), tandis que l'Espagne et la Croatie continueront de contribuer à hauteur de 

4 000 euros. Le total est constant. 

IV : Présentation des amendements du Règlement Intérieur du MEDAC – Approbation  

Le Secrétaire exécutif procède à la présentation des ajouts au Règlement intérieur du MEDAC. Les autres 

modifications proposées concernent principalement l'inclusion des règles de remboursement, adoptées en 

2011, dans le Règlement Intérieur. Le Secrétariat estime approprié d'intégrer cette partie dans le texte du 

Règlement, étant donné que la participation aux réunions du MEDAC est de plus en plus massive et exige 

explicitement que les délais et procédures d'inscription aux événements (par le biais de la documentation en 

ligne) soient respectés. Pour des raisons économiques, en outre, il sera possible de rembourser un seul 

coordinateur pour chaque Focus Group et seulement les membres qui ont payé leur cotisation annuelle. Il 

est toutefois prévu que les remboursements ne seront effectués que s'il y a un budget disponible et que les 

demandes doivent toujours être reçues dans les 30 jours suivant l'événement. Seulement dans le cas du 

Comité exécutif de novembre, puisqu'il est nécessaire de clôturer le bilan annuel pour accéder au 

financement européen, il est nécessaire de présenter la documentation dans les deux semaines suivant la 

réunion. À la demande de M. Rafael Mas, Rosa Caggiano répond que les pièces justificatives de la demande 

de remboursement peuvent également être envoyées par courrier électronique, mais en tant que copie 

certifiée conforme à l'original. 

En ce qui concerne les dépenses éligibles, la représentante de la DG MARE souligne qu'en général la question 

est d'éviter les moyens de transport privés, tels que les taxis (exceptionnellement autorisés) et les voitures 

particulières. Les articles 13 et 14 sont approuvés. 

Le Secrétaire exécutif passe à présenter l'art. 15 concernant la mise en place du Comité d'évaluation des 

projets, préparé par M.me Ilaria Vielmini (Oceana). Elle informe que le Comité d'évaluation travaille déjà. 

M.me Iolanda Piedra (IVEAEMPA) approuve la proposition mais elle estime que des informations plus 

détaillées doivent être fournies pour permettre au Comité d'exprimer des avis plus détaillés et propose qu'un 

formulaire soit établi pour décrire les projets à un niveau plus détaillé afin de faciliter le travail du groupe 

d’évaluation et qui pourrait être inclus en annexe au Règlement Intérieur. M.me Ilaria Vielmini (Oceana) 

établira une proposition de formulaire. Les amendements à l'article 15 sont approuvés. 

Le Président fait noter une incohérence entre les dispositions des Statuts (articles. 9.7 et 9.8) et les règles du 

Règlement Intérieur (art. 6.3 et 7) concernant la possibilité pour une organisation d'être représentée si son 

représentant ne peut pas assister à la réunion ou au vote. Dans l'art. 9.7 des Statuts, il est possible de 

déléguer à un autre membre de l’Assemblée, mais représentant du même secteur, à l’art.6.3 du Règlement 

le pouvoir de voter peut-être attribuer à une autre association qui fait partie du MEDAC (sans aucune 
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précision supplémentaire) et à l'article 7, il est possible de remplacer un autre membre de son association. Il 

informe que le comptable M. Massimo Rosati a été consulté, et il estime que les deux articles ne sont pas en 

contraste. M. Claudio Matteoli (CIPS) intervient pour préciser que la substitution a lieu au sein même de 

l'organisation, tandis que la délégation se réfère à une autre organisation, pour exprimer le vote de ceux qui 

ne peuvent pas participer. Le Président remercie pour la clarification et en déduit que l'art. 6 du Règlement 

se réfère au remplacement au sein de la même organisation, tandis que l'article 7 se réfère au remplacement 

en dehors de son organisation. 

Le Président passe ensuite à une clarification supplémentaire concernant les articles 7 et 8.2 du Règlement 

Intérieur et l’art. 9.8 des Statuts : dans le premier cas, il est nécessaire que le mandataire informe le 

Secrétariat et le Président au moins trois jours avant le vote, alors que dans le Règlement Interne la 

substitution est possible sur communication du nom 5 jours avant l'Assemblée. Il est nécessaire de 

standardiser le nombre de jours demandés et, par conséquent, il propose à l'Assemblée de modifier le 

Règlement Intérieur pour l'adapter aux dispositions des Statuts. La proposition de modification des articles 

7 et 8.2, diminuant à 3 le nombre de jours requis pour communiquer la procuration, est approuvée. 

M. Mario Vizcarro (FNCCP) estime que les Statuts devrait justifier l'impossibilité d'assister aux réunions pour 

cause de force majeure, mais le Président répond que l'Assemblée appelée aujourd'hui ne peut pas changer 

les Statuts. 

M. Claudio Matteoli (CIPS) estime qu'en cas de divergence entre les Statuts et les Règlements, il convient de 

se référer aux Statuts. De plus, il propose que ce qui est demandé par M. Vizcarro soit ajouté à la première 

occasion où il sera possible de modifier les Statuts. 

Le Président poursuit en illustrant les dispositions de l'art. 1, paragraphe 1.4 par rapport aux nouveaux 

membres, pour lesquels il est prévu de demander les informations aux EM compétents sur la représentativité 

du requérant. Il souligne qu'en aucun cas l'absence de réponse était considérée comme un déni, aussi parce 

que très souvent les Administrations ont des délais très longs. Malheureusement, certains ont interprété cet 

article comme si le manque de réponse était un assentiment silencieux. Il rappelle en fait que la 

réglementation sur la réforme de la PCP, prévoit que les EM décident qui peut participer à l'Assemblée 

générale de chaque Conseil Consultatif. Le Président a donc proposé d’ajouter au paragraphe 1.4  « En aucun 

cas, l'absence d'une réponse d'un État membre sera considérée comme une réponse négative » les mots  « 

ou positif ». Le changement est approuvé. 

Il ouvre un débat sur les difficultés découlant de la lenteur de l'Administration à exprimer son accord ou 

désaccord avec la participation d'une organisation : le Président précise que le MEDAC attend une réponse 

par l'Administration italienne sur 4 demandes d'adhésion et rappelle l'urgence au Secrétariat d'envoyer une 

lettre de rappel supplémentaire. 

M.me Martine Aussems (DG MARE) intervient pour signaler que l'amendement ne serait pas correct et 

demande que la décision soit maintenue en suspens avant de demander un avis à la Commission. Le Président 

rappelle que si l'État membre ne répond pas à la demande d'une organisation, le MEDAC ne peut pas 

intervenir, sauf en sollicitant l'administration compétente. La DG MARE réitère que la décision devrait être 

prise par l'EM sur la représentativité ou non de cette association requérante et que chacun d'entre eux 

devrait suivre le calendrier fixé par sa propre législation. 
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V: Organisation du personnel du MEDAC – Information  

Le Président procède à la mise à jour des changements récents concernant l'organisation du Secrétariat du 

MEDAC. Il communique que M.me Erika Monnati a maintenant un nouveau travail qui lui permet quand-

même de travailler pour l'organisation, mais à temps partiel.  M. Buonfiglio espère ne pas avoir à recourir à 

un nouveau concours public européen pour sélectionner le personnel. Le Président souligne que pour le 

moment le Secrétariat parvient à être opérationnel même avec un temps partiel et un temps plein. 

VI : Situation de la liste des membres, état de paiement des cotisations 2017 et demandes d’adhésion 

reçues (Information) 

Le secrétaire exécutif présente la situation des membres qu’aujourd'hui sont 42 et pas plus 46 parce que : 

AEPPT, Profilmer; Federconsumatori ont annoncé qu'ils ne seront plus membres du MEDAC à partir de 2017, 

alors que l'EFSA ne s'est pas conformée au paiement de la cotisation annuelle et par conséquent n'est plus 

membre du MEDAC alors que Big Game Italia n'a pas respecté le paiement de la part du fonds commun. Le 

Secrétaire Exécutif annonce qu'il y a 4 demandes d'adhésion (Marinerie d'Italie et Europe, MAMOLAB, 

MEDREACT et Coldiretti-Impresa Pesca dont les Statuts n'ont pas encore été envoyés) et la reconnaissance 

ou non de la représentativité est en attente par l'État membre compétent. 

VII: Divers 

Le représentant du Ministère italien, M. Mauro Colarossi, intervient pour communiquer que le Ministère des 

politiques de l'Agriculture et des Forêts est en train d’identifier le bureau qui accueillera le MEDAC à l'avenir 

et que cela entraînera des économies supplémentaires pour le bilan du Conseil Consultatif. 

Le Président remercie le représentant du Ministère italien et propose de présenter la liste des personnes 

ayant le droit de vote pour l'Assemblée élective, sur la base des présents et des délégations transmises au 

Secrétariat. Il annonce que le nombre de membres ayant droit de vote est de 41, y compris Federpesca, la 

seule organisation qui n’est pas encore présente. 

M. Mario Vizcarro (FNCCP) signale que le Président de la Cofradia de Gérone, M. Antonio Abad i Mallol, n'a 

pas pu être présent parce qu'il était malade juste avant de partir, et a envoyé la procuration, mais elle ne 

serait pas recevable parce qu'il ne respecte pas le calendrier prévu par les Statuts. 

Le Président a ensuite demandé à l'Assemblée Générale s'il est jugé approprié de prendre en compte la 

procuration demandée par Mario Vizcarro, de sorte que le vote de Cofradia di Girona soit également 

envisagé, par dérogation aux Statuts. 

M. Gerard Romiti (CNPMEM) et M. Javier Garat (CEPESCA) interviennent pour soutenir cette possibilité de 

vote. 

M.me Iolanda Piedra (IVEAEMPA) attire l'attention sur la nécessité pour tous les membres de l'Assemblée 

d'approuver l'engagement de respecter la dérogation aux Statuts afin de permettre le vote à la Cofradia de 

Gérone et d’inscrire les trois noms des candidats à la Présidence immédiatement dans les dossiers électoraux. 

Le Secrétaire exécutif procède ensuite à demander à chaque membre de l'Assemblée générale de s'engager 

à accepter tout résultat de l'élection et de ne pas le contester. Tous ceux qui ont le droit de voter sont engagés 

dans cette requête, y compris Federpesca. 
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Le président, tel que prévu à l'art. 11.4 du Règlement Intérieur, désigne les trois composantes de la 

commission de contrôle qui aura pour tâche de vérifier le vote : M.me Ilaria Vielmini, M. Gérard Romiti et M. 

Paul Piscopo. 

Après quoi, rien d'autre n'étant là pour décider, et personne d'autre ne demande le mot, la séance est levée 

à 13 heures. 

 

 

***** 
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Prot.:54/2018        Ρώμη,21 Φεβρουάριος 2018 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΤΗΣ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΤΟΥ  CCR MED 

Στις 22 Φεβρουαρίου 2017 , έλαβε χώρα στις 10.00 στο Συνεδριακό Κέντρο Καβούρ της Ρώμης , η 
Γενική Συνέλευση προκειμένου να συζητηθούν τα παρακάτω θέματα και να ληφθούν αποφάσεις 
επί αυτών  
  

Ημερησία διάταξη  
  

1.        Έγκριση των πρακτικών της Τακτικής και της Έκτακτης Γενικής Συνέλευσης που 
έγινε στην Ρώμη στις 18 Φεβρουαρίου 2016  
2.        Κλείσιμο του ισολογισμού και τελική έκθεση των πεπραγμένων για το 2016. 
Έγκριση  
3.        Παρουσίαση του προϋπολογισμού για το 2017 – Ενημέρωση  
4.        Παρουσίαση των προσθηκών στον Εσωτερικό Κανονισμό του MEDAC –
Έγκριση  
5.        Οργάνωση του προσωπικού του MEDAC – Ενημέρωση  
6.        Κατάσταση ως προς τον κατάλογο των μελών , οφειλές συνδρομών για το 2017 
και αιτήματα προσχώρησης που ελήφθησαν από νέες οργανώσεις (Ενημέρωση) 
7.        Διάφορα  

  

Στον συγκεκριμένο χώρο και την συγκεκριμένη ώρα, παρίσταντο οι παρακάτω κκ: Mario 
Vizcarro, Antonio Marzoa Notlevsen, Xavier Domenech Vernet, Vicente Perez Crespo, Ramon 
Salvador Rosario, Estefania Sanchez, Juan Canaves Bordoy, Barbara Esposto, Κλειώ Ψαρρού, Cristina 
Perello, Rafael Mas, Iolanda Piedra, Jan Bisbal, Giovanni Basciano, Marta Carreras, Ilaria Vielmini, 
Ines Jablan, Krstina Mislov Jelavic, Snezana Levstik, Oscar Sague Pla, Sergio Schiavone, Claudio 
Matteoli, Mauro Colarossi, Ilaria Ferraro, Antonio Pucillo, Gilberto Ferrari, Laura Pisano, Erika 
Monnati, Giampaolo Buonfiglio, Martine Aussems, Paul Piscopo, Marco Costantini, Caroline 
Mangalo, Gerard Romiti, Philippe Peronne, Sylvie Charvoz, Chrsistian de Cugis, Marta Cavalle, Alain 
Rico, Pierre D’Acunto, Marc Planas, Perrine Cuvilliers, Guy Mirete, Μαρίκα Παναγιώτου , José 
Manuel Gonzalez Gil de Bernabé, Jorge Campos Ucles, Manuel Fernandez Belmonte, Jose Maria 
Gallart, Javier Garat, Sergi Tudela, Eusebi Esgleas Pares, Encarnación Benito Revuelta, Antoni Garau 
Coll, Rosa Caggiano, Emanuel Mallia, Marzia Piron. 

Οι παρουσίες προκύπτουν και από τις καταστάσεις που υπέγραψαν όλοι οι συμμετασχόντες. Τα 
παρουσιολόγια θα κρατηθούν στα πρακτικά.  

Aναλαμβάνει την προεδρεία της συνεδρίασης ο κος . Giampaolo Buonfiglio. Στην θέση του 
γραμματέα, η κυρία Rosa Caggiano. Ο πρόεδρος Buonfiglio κηρύσσει την έναρξη των εργασιών 
διευκρινίζοντας αυτό που πρόκειται να συμβεί στην  απογευματινή Συνέλευση όπου θα γίνουν 
εκλογές , αφού και ό ίδιος δεχτεί ορισμένες διευκρινίσεις για το θέμα. Ανακοινώνει ότι για την 
θέση του Προέδρου έχουν κατατεθεί δύο υποψηφιότητες από δύο ισπανικές οργανώσεις 
(UNACOMAR e FNCP) , πέρα από την δική του υποψηφιότητα .  
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Κατά τον πρώτο γύρο της ψηφοφορίας θα συμμετέχουν μόνον οι δύο Ισπανοί υποψήφιοι λόγω του 
ότι ο απερχόμενος Πρόεδρος προτείνει να ληφθεί υπόψη η υποψηφιότητά του μόνον αν στην 
πρώτη φάση δεν επιτύχει την πλειοψηφία ένας από τους εκπροσώπους. Μετά από μία σύντομη 
συζήτηση οι τρεις υποψήφιοι συμφωνούν να υπάρξουν ψηφοδέλτια με όλους τους υποψηφίους 
από την πρώτη φάση της ψηφοφορίας, συμπεριλαμβανόμενου και του απερχόμενου υποψήφιου. 
Ο Πρόεδρος ζητάει να μάθει αν επιθυμεί να κάνει κάποιος αλλαγές στην ημερησίας διάταξη η 
οποία εγκρίνεται εν τέλει.  

 Θέμα I : Εγκριση των πρακτικών της  Τακτικής και Έκτακτης Γενικής Συνέλευσης που έγινε στην 
Ρώμη στις 18 Φεβρουαρίου 2016   

Τα πρακτικά της Τακτικής και Έκτακτης Γενικής Συνέλευσης που έλαβε χώρα στην Ρώμη στις 18 
Φεβρουαρίου 2016, εγκρίνονται ομόφωνα δίχως να υποβληθούν αιτήματα για τροπολογίες.  

Θέμα II :Κλείσιμο του ισολογισμού και τελική έκθεση πεπραγμάνων για το 2016- Εγκριση   

Ο Εκτελεστικός Γραμματέας παρουσιάζει τον ισολογισμό και την τελική έκθεση πεπραγμένων για 
το 2016. Κατόπιν παρουσιάζει την οικονομική και δημοσιονομική έκθεση για το 2016 
υπογραμμίζοντας τις διαφορές μεταξύ των κεφαλαίων και των συνδρομών που έχουν εισπραχθεί. 
Διευκρινίζει ότι έγινε μία ελάχιστη τροποποίηση σε σχέση με τον ισολογισμό που είχε σταλεί με 
μέιλ στα μέλη . Αυτή συμπεριλαμβάνεται στα έγγραφα που είναι στην διάθεση των μελών με 
σημερινή ημερομηνία.  
  
Ανακοινώνει ότι το 2016 τα μέλη ήταν 46. Αναφέρει ότι οι πιο σημαντικές δαπάνες παραμένουν, 
όπως τα κονδύλια για την διερμηνεία, τις μεταφράσεις και οι δαπάνες διαμονής και διατροφής των 
μελών. Τα κονδύλια αυτά αυξήθηκαν γιατί αυξήθηκε ο αριθμός των συμμετεχόντων σε μεγάλο 
βαθμό και αυτό δημιούργησε σε πολλές περιπτώσεις την ανάγκη να προβλεφθούν πέντε γλώσσες 
εργασίας.  
  
 Ανακοινώνει ότι στο τμήμα της ιστοσελίδας που είναι για αποκλειστική χρήση των μελών , μπορεί 
κανείς να βρει την σύγκριση των ισολογισμών των ετών 2014, 2015 και 2016 προκειμένου να 
κατανοήσει καλύτερα την εξέλιξη της οργάνωσης και την συνεπαγόμενη αύξηση των δαπανών. Η 
Iolanda Piedra (IVEAEMPA) παίρνει τον λόγο προκειμένου να αναφερθεί στις προσπάθειες που 
έγιναν από το ΜΕDAC  προκειμένου να εξασφαλιστεί η συμμετοχή διαφόρων εταίρων. Προτείνει 
να ζητηθεί από την ΕΕ να εξετάσει το ενδεχόμενο να καλύψει την δαπάνη για τις μεταφράσεις και 
την διερμηνεία  εκτός του προβλεπόμενου προϋπολογισμού, λαμβάνοντας υπόψη τον μεγάλο 
αριθμό γλωσσών που απαιτούνται στο Μεσογειακό Συμβούλιο σε σύγκριση με άλλα 
Συμβουλευτικά Συμβούλια. 
  
 H Martine Aussems (DG MARE) παρεμβαίνει προκειμένου να εκφράσει την εκτίμηση της για την 
καταπληκτική εργασία που κάνει το MEDAC και ανακοινώνει ότι η ΕΕ αυξάνει σταδιακά την 
εμπιστοσύνη της προς τα Συμβουλευτικά Συμβούλια . Η εκπρόσωπος αναφέρει ότι ένα από τα 
αιτήματα της ΕΕ είναι το να στηρίξει τις δαπάνες για την μετάφραση. Αυτή την εποχή προσπαθούν 
να βρουν τους κατάλληλους τρόπους που θα εξασφαλίσουν μεγαλύτερη ευελιξία και θα 
επαναδιαμορφώσουν τις δαπάνες για τα Συμβουλευτικά Συμβούλια.  
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Ο Εκτελεστικός Γραμματέας θυμίζει ότι σε όλες τις συναντήσεις το MEDAC ανέφερε ότι η 
διερμηνεία και η μετάφραση αποτελούν ένα ιδιαίτερα σημαντικό κονδύλι και ότι στόχος της ΕΕ 
είναι να υπάρξει ισότητα και κατά συνέπεια η ίδια χρηματοδότηση σε όλα τα Συμβουλευτικά 
Συμβούλια . 
 
Ο Philippe Peronne (CRPMEM Corse) θεωρεί ότι το κριτήριο που έχει υιοθετηθεί από την ΕΕ 
προκειμένου να χορηγείται η οικονομική ενίσχυση, αποτελεί αιτία ανισοτήτων μεταξύ των 
Συμβουλευτικών Συμβουλίων αφού στην Μεσόγειο υπάρχουν πολλές διαφορετικές γλώσσες. 
Τονίζει ότι οι δαπάνες διερμηνείας θα πρέπει να εξετάζονται κατά μέρος σε σχέση με τις 
χρηματοδοτήσεις που δίνονται. Ο Εκτελεστικός Γραμματέας ανακοινώνει ότι με βάση τις 
παρατηρήσεις που έχουν γίνει σχετικά με το θέμα, θα συνταχθεί μία επίσημη επιστολή που θα 
σταλεί στην ΕΕ. Ο ισολογισμός του 2016 εγκρίνεται ομόφωνα.  
 
Ο Εκτελεστικός Γραμματέας περνάει στην τελική έκθεση των πεπραγμένενων που είχε ήδη 
παρουσιαστεί στην Εκτελεστική Επιτροπή τον Νοέμβριο του 2016. Το έγγραφο συμπεριλαμβάνει 
όλες τις δραστηριότητες της MEDAC που έχουν οργανωθεί εσωτερικά αλλά και τις συμμετοχές και 
εξωτερικές διοργανώσεις καθώς και όλες τις γνωμοδοτήσεις και συστάσεις που έχουν υιοθετηθεί. 
Η τελική έκθεση των πεπραγμένων του 2016 εγκρίνεται ομόφωνα χωρίς να υποβληθεί αίτημα 
τροποποιήσεων. 
 
Θέμα III : Παρουσίαση Προϋπολογισμού  2017- Ενημέρωση  

Ο Εκτελεστικός Γραμματέας παρουσιάζει προς ενημέρωση τον προϋπολογισμό για το 2017 που 
έχει ήδη υποβληθεί στην Εκτελεστική Επιτροπή και έχει ήδη ψηφιστεί. Οι πιο σημαντικές αλλαγές 
σε σχέση με το 2016 συμπεριλαμβάνουν την μείωση κατά 6.000 του κονδυλίου που αφορά τους 
μισθούς της Γραμματείας και την αύξηση των δαπανών για την διερμηνεία. Σε ότι αφορά τα έσοδα, 
προκύπτει ότι τέσσερα κράτη μέλη (Γαλλία, Ιταλία, Σλοβενία και Μάλτα) θα καταβάλουν 6.000 
ευρώ ενώ η Ισπανία και η Κροατία θα συνεχίσουν να καταβάλλουν 4.000 ευρώ. Στο σύνολό τους, 
τα έσοδα παραμένουν σταθερά.  
 
Θέμα IV : Παρουσίαση των προσθηκών στον Εσωτερικό Κανονισμό του  MEDAC- Έγκριση  

Ο Εκτελεστικός Γραμματέας περνάει στην παρουσίαση των προσθηκών στον Εσωτερικό Κανονισμό 
του MEDAC. Οι περαιτέρω τροποποιήσεις που προτείνονται αφορούν κυρίως την ενσωμάτωση 
κανόνων για τις αποζημιώσεις , που υιοθετήθηκαν το 2011 στα πλαίσια του Εσωτερικού 
Κανονισμού. Η Γραμματεία θεωρεί ότι θα ήταν σκόπιμο να ενσωματωθεί αυτό το μέρος στο 
κείμενο του Κανονισμού από την στιγμή που η συμμετοχή στις συναντήσεις του MEDAC είναι όλο 
και πιο μαζική . Για τον λόγο αυτό γίνεται σαφής μνεία στο κείμενο ότι θα πρέπει να γίνονται 
σεβαστά τα χρονοδιαγράμματα και οι τρόποι καταγραφής των γεγονότων (μέσω της τεκμηρίωσης 
on line) . Για οικονομικούς λόγους θα είναι δυνατόν να αποζημιώνεται μόνον ένας συντονιστής για 
κάθε Focus Group και μόνον τα μέλη που έχουν καταβάλει την ετήσια συνδρομή τους.  
 
Προβλέπεται σε κάθε περίπτωση ότι οι αποζημιώσεις θα δίνονται μόνον αν υπάρχει τέτοια 
δυνατότητα από τον προϋπολογισμό ενώ τα αιτήματα θα πρέπει σε κάθε περίπτωση να 
υποβάλλονται εντός 30 ημερών από την ολοκλήρωση της διοργάνωσης. Μόνον στην περίπτωση 
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της Εκτελεστικής Επιτροπής του Νοεμβρίου , επειδή είναι αναγκαίο να κλείσει ο ετήσιος 
προϋπολογισμός προκειμένου να υπάρξει πρόσβαση στην ευρωπαϊκή χρηματοδότηση, θα πρέπει 
να υποβάλλονται τα δικαιολογητικά εντός δύο εβδομάδων από την συνάντηση. Στο ερώτημα που 
ετέθη από τον  Rafael Mas, η Rosa Caggiano απάντησε ότι τα δικαιολογητικά για το αίτημα 
αποζημίωσης θα μπορούν να αποστέλλονται και με ηλεκτρονικό ταχυδρομείο αλλά με 
επικυρωμένο αντίγραφο του πρωτότυπου.  
 
Σε ότι αφορά τις αποδεκτές δαπάνες, η εκπρόσωπος της ΓΔ Αλιευτικής Πολιτικής υπογραμμίζει ότι 
σε γενικές γραμμές συστήνεται να αποφεύγονται ιδιωτικά μεταφορικά μέσα  όπως ταξί (που 
εγκρίνεται μόνον κατ’ εξαίρεση) και ιδιωτικής χρήσης αυτοκίνητα. Τα άρθρα 13 και 14 εγκρίνονται. 
 
Ο Εκτελεστικός Γραμματέας παρουσιάζει το άρθρο 15 που αφορά την σύσταση της Επιτροπής 
Αξιολόγησης των προγραμμάτων όπως παρουσιάστηκε από την  Ilaria Vielmini (Oceana). 
Ανακοινώνει ότι η Επιτροπή Αξιολόγησης βρίσκεται ήδη σε λειτουργία . Η Iolanda Piedra 
(IVEAEMPA) συμφωνεί με την πρόταση αλλά θεωρεί ότι είναι αναγκαίο  να δοθούν πιο λεπτομερείς 
πληροφορίες προκειμένου να δοθεί η δυνατότητα στην Επιτροπή να εκφράσει πιο λεπτομερείς 
απόψεις . Προτείνει συνεπώς να συνταχθεί ένα έντυπο με σκοπό την λεπτομερέστερη περιγραφή 
προγραμμάτων προκειμένου να διευκολυνθεί η εργασία της ομάδας αξιολόγησης. Αυτό θα 
μπορούσε να συμπεριληφθεί ως παράρτημα στον εσωτερικό κανονισμό. Η Ilaria Vielmini (Oceana) 
θα φροντίσει να υποβάλλει μία πρόταση για την σύνταξη αυτού του εντύπου. Εγκρίνονται οι 
αλλαγές στο άρθρο 15.  
 
Ο Πρόεδρος αναφέρει ότι υπάρχει μία ανακολουθία μεταξύ των προβλεπόμενων από το 
Καταστατικό (άρθρα 9.7 και 9.8) και τον Εσωτερικό Κανονισμό (άρθρα 6.3 και 7) που αφορούν την 
δυνατότητα εξουσιοδότησης όταν μία οργάνωση δεν μπορεί να πάρει μέρος στην Συνέλευση ή σε 
μία ψηφοφορία. Στο άρθρο 9.7 του Καταστατικού προβλέπεται η δυνατότητα εξουσιοδότησης ενός 
άλλου μέλους της Συνέλευσης που να προέρχεται όμως από τον ίδιο κλάδο . Στο άρθρο 6.3 του 
Εσωτερικού Κανονισμού το δικαίωμα ψήφου μπορεί να δοθεί σε μία άλλη οργάνωση που ανήκει 
στο MEDAC (χωρίς περαιτέρω διευκρινίσεις) και στο άρθρο 7 προβλέπεται η αντικατάσταση από 
άλλο μέλος της οργάνωσης. 
 
Ανακοινώνει ότι ζητήθηκε η άποψη του φοροτεχνικού Massimo Rosati, και θεωρεί ότι τα δύο 
άρθρα δεν είναι αντικρουόμενα. Ο Claudio Matteoli (CIPS) παρεμβαίνει για να διευκρινίσει ότι η 
αναπλήρωση γίνεται στο εσωτερικό της ίδιας της οργάνωσης ενώ η εξουσιοδότηση αναφέρεται σε 
μία άλλη οργάνωση που καλείται να ψηφίσει στην θέση κάποιου που δεν μπορεί να πάρει μέρος. 
Ο Πρόεδρος ευχαριστεί για την διευκρίνιση και καταλήγει στο συμπέρασμα ότι το άρθρο 6 του 
Κανονισμού αναφέρεται στην αντικατάσταση εκτός της οργάνωσης στην οποία κάποιος ανήκει.  
 
Ο Πρόεδρος περνάει κατόπιν σε μία άλλη διευκρίνιση σχετικά με τα άρθρα 7 και 8.2 του 
Εσωτερικού Κανονισμού και στο άρθρο 9.8 του Καταστατικού. Στην πρώτη περίπτωση προβλέπεται 
ότι για την εξουσιοδότηση ψήφου είναι απαραίτητο να ενημερωθεί η Γραμματεία και ο Πρόεδρος 
τουλάχιστον τρεις μέρες πριν από την ψηφοφορία , ενώ στον εσωτερικό κανονισμό η αναπλήρωση 
είναι δυνατή μετά από την ανακοίνωση του ονόματος 5 μέρες πριν από την Συνέλευση. Είναι 
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απαραίτητο να γίνει ενιαίος ο αριθμός των ημερών που απαιτούνται και κατά συνέπεια προτείνει 
στην Συνέλευση να αλλάξει ο Εσωτερικός Κανονισμός προκειμένου να προσαρμοστεί στα 
προβλεπόμενα από το Καταστατικό. Η πρόταση τροποποίησης των άρθρων 7 και 8.2 που 
προβλέπει την μείωση σε τρεις του αριθμού των ημερών που απαιτούνται για την κοινοποίηση της 
εξουσιοδότησης , εγκρίνεται. Ο Mario Vizcarro (FNCCP) θεωρεί ότι στο Καταστατικό θα πρέπει να 
προβλέπεται η περίπτωση αδυναμίας συμμετοχής στις συναντήσεις λόγω ανωτέρας βίας αλλά ο 
Πρόεδρος του απαντάει ότι η Συνέλευση που έχει συγκληθεί για σήμερα δεν μπορεί να αλλάξει το 
Καταστατικό. Ο Claudio Matteoli (CIPS) θεωρεί ότι σε περίπτωση αναντιστοιχείας μεταξύ 
Καταστατικού και Κανονισμού θα πρέπει να γίνει αναφορά στο Καταστατικό. Τέλος, προτείνει να 
προστεθούν τα στοιχεία που ζητήθηκαν από τον κο Vizcarro με την πρώτη ευκαιρία που θα είναι 
δυνατή η αλλαγή του Καταστατικού.  
 
Ο Πρόεδρος περνάει κατόπιν στην παρουσίαση των προβλεπόμενων από το άρθρο 1, παραγρα.1.4 
που αφορά τα νέα μέλη. Εκεί προβλέπεται να ζητώνται από το αρμόδιο κράτος μέλος πληροφορίες 
ως προς την εκπροσώπηση ή μη της οργάνωσης που υποβάλλει το αίτημα .Αναφέρει ότι σε καμιά 
περίπτωση η έλλειψη απάντησης δεν θεωρήθηκε άρνηση αφού μεταξύ των άλλων πολύ συχνά οι 
διοικήσεις προβλέπουν μεγάλα χρονικά διαστήματα διεκπεραίωσης. Ανακοινώνει όμως ότι 
δυστυχώς πολλοί ερμήνευσαν αυτό το άρθρο ως η μη απάντηση να ισοδυναμεί με σύμφωνη 
γνώμη. Στην πραγματικότητα θυμίζει ότι ο κανονισμός για την μεταρρύθμιση της ΚΑλΠ ορίζει ότι 
τα κράτη μέλη είναι εκείνα που αποφασίζουν ποιος μπορεί να πάρει μέρος στην Γενική Συνέλευση 
κάθε Συμβουλευτικού Συμβουλίου. Ο Πρόεδρος προτείνει συνεπώς στο εδάφιο 1.4 της φράσης «σε 
καμιά περίπτωση η απουσία απάντησης από πλευράς ενός κράτους μέλους δεν θα πρέπει να 
θεωρείται αρνητική απάντηση»ν ,να προστεθεί η φράση «ή θετική». Η τροποποίηση εγκρίνεται.  
 
Ξεκινάει μία συζήτηση σχετικά με τις δυσκολίες που προκύπτουν από την βραδύτητα της διοίκησης 
στο να εκφράσει την σύμφωνη γνώμη της ή την αντίθετη γνώμη της σχετικά με την συμμετοχή μίας 
οργάνωσης. Ο Πρόεδρος αναφέρει ότι είναι εν αναμονή από πλευράς Ιταλίας, μίας απάντησης 
σχετικά με τέσσερα αιτήματα ένταξης. Η Γραμματεία θα φροντίσει να στείλει μία ακόμη 
υπενθύμιση.  
 
Η Martine Aussems (DG MARE) παρεμβαίνει προκειμένου να αναφέρει ότι δεν θα ήταν σωστή η 
τροποποίηση. Ζητάει να παραμείνει σε εκκρεμότητα η απόφαση προκειμένου να ζητηθεί η άποψη 
της Επιτροπής. Ο Πρόεδρος θυμίζει ότι αν το κράτος μέλος δεν απαντήσει στο αίτημα μίας 
οργάνωσης , το MEDAC δεν μπορεί να παρέμβει παρά μόνον στέλνοντας μία υπενθύμιση στην 
αρμόδια διοίκηση. Η DG MARE τονίζει ότι η απόφαση θα πρέπει να ληφθεί από τα κράτη μέλη 
σχετικά με το θέμα της εκπροσώπησης ή μη της αιτούσας οργάνωσης . Σε κάθε περίπτωση θα 
πρέπει όλα να γίνονται μέσα στο χρονικό πλαίσιο που ορίζει η νομοθεσία του καθενός.  
  

Θέμα V : Oργάνωση του προσωπικού του  MEDAC- Ενημέρωση . 

Ο Πρόεδρος συνεχίζει με την επικαιροποίηση σχετικά με τις πρόσφατες αλλαγές που αφορούν την 
οργάνωση της Γραμματείας του MEDAC. Ανακοινώνει ότι η Erika Monnati έχει μία άλλη θέση 
εργασίας που της επιτρέπει να εργάζεται ακόμη για την οργάνωση αλλά με καθεστώς μερικής 
απασχόλησης. Ο κος Buonfiglio εκφράζει την επιθυμία να μην χρειαστεί να υπάρξει και άλλος 
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ευρωπαϊκός διαγωνισμός προκειμένου να επιλεγεί το προσωπικό. Ο Πρόεδρος υπογραμμίζει ότι 
για την ώρα η Γραμματεία καταφέρνει να λειτουργεί ακόμη και απασχολώντας ένα άτομο με πλήρη 
και ένα άτομο με μερική απασχόληση.  
  
Θέμα VI : Κατάσταση ως προς τον Κατάλογο των μελών , ταμειακή ενημέρωση για το 2017 και 
αιτήματα ένταξης που έχουν ληφθεί από άλλες οργανώσεις . (Ενημέρωση)  
 
Ο Εκτελεστικός Γραμματέας παρουσιάζει την κατάσταση των μελών των οποίων ο αριθμός 
ανέρχεται στα 42 και όχι πλέον 46 γιατί οι οργανώσεις  AEPPT, Profilmer, και Federconsumatori 
ανακοίνωσαν ότι δεν θα είναι πλέον μέλη του MEDAC από το 2017, ενώ η οργάνωση EFSA δεν 
ανήκει πλέον στα μέλη αφού δεν κατέβαλε τις ετήσιες εισφορές της. Η οργάνωση Big Game Italia 
δεν κατέβαλε τις οφειλόμενες εισφορές για το κοινό ταμείο. Ο Εκτελεστικός Γραμματέας 
ανακοινώνει ότι έχουν υποβληθεί 4 αιτήματα ένταξης (Marinerie d’Italia e d’Europa, MAMOLAB, 
MEDREACT e Coldiretti-Impresa Pesca – η οποία δεν έχει ακόμη αποστείλει το καταστατικό). Η 
MEDAC είναι εν αναμονή της αναγνώρισης ή μη της οργάνωσης από πλευράς του κράτους μέλους .  
 
Θέμα VII : Διάφορα  
 
Ο εκπρόσωπος του ιταλικού υπουργείου Mauro Colarossi, παρεμβαίνει για να ανακοινώσει ότι το 
Υπουργείο Γεωργικών και Δασικών Πολιτικών προσπαθεί να βρει ένα γραφείο προκειμένου να 
φιλοξενήσει στο μέλλον την MEDAC. Aυτό θα έχει ως αποτέλεσμα μία περαιτέρω εξοικονόμιση στις 
δαπάνες του Συμβουλευτικού Συμβουλίου.  
 
Ο Πρόεδρος ευχαριστεί τον εκπρόσωπο του ιταλικού υπουργείου και προτείνει να δοθεί εκ των 
προτέρων ο κατάλογος αυτών που έχουν δικαίωμα ψήφου για την Συνέλευση Αρχαιρεσιών με 
βάση τους παριστάμενους και τις εξουσιοδοτήσεις που έχουν σταλεί στην Γραμματεία.  
Ανακοινώνει ότι ο αριθμός των μελών που έχουν δικαίωμα ψήφου είναι 41, συμπεριλαμβάνοντας 
και την οργάνωση  Federpesca, την μοναδική οργάνωση που δεν παρίσταται ακόμα.  
 
Ο Mario Vizcarro (FNCCP) αναφέρει ότι ο Πρόεδρος της οργάνωσης Cofradia di Girona, Antonio 
Abad i Mallol, δεν μπόρεσε να πάρει μέρος λόγω της εμφάνισης κάποιου προβλήματος υγείας λίγο 
πριν την αναχώρησή του. Έστειλε μία εξουσιοδότηση η οποία όμως δεν είναι αποδεκτή γιατί είναι 
εκτός των χρονικών ορίων που ορίζονται από το Καταστατικό.  
 
Ο Πρόεδρος ζητάει από την Συνέλευση να αναφέρει αν είναι σκόπιμο να ληφθεί υπόψη και η 
εξουσιοδότηση που ζήτησε ο Mario Vizcarro, έτσι ώστε να ληφθεί υπόψη και η ψήφος της 
οργάνωσης Cofradia di Girona, κατά παρέκκλιση του Καταστατικού.  
 
Οι κκ Gerard Romiti (CNPMEM) και  Javier Garat (CEPESCA) παρεμβαίνουν για να στηρίξουν αυτή 
την δυνατότητα ψήφου.  
 
Η Iolanda Piedra (IVEAEMPA εφιστά την προσοχή στην ανάγκη να δεσμευτούν όλα τα μέλη της 
Συνέλευσης ως προς τον σεβασμό της εξαίρεσης από το Κατασταστικό προκειμένου να επιτραπεί 
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η ψήφος στην οργάνωση  Cofradia di Gironaγια να μπορούν τα τρία ονόματα υποψηφίων για την 
θέση του Προέδρου να υπάρχουν από την αρχή στις εκλογικές λίστες. Ο Εκτελεστικός Γραμματέας 
ζητάει κατόπιν από κάθε μέλος της Συνέλευσης να δεσμευτεί ότι θα δεχτεί οποιοδήποτε 
αποτέλεσμα των εκλογών και ότι δεν θα το αμφισβιτήσει. Όλοι όσοι έχουν δικαίωμα ψήφου 
δεσμεύονται, συμπεριλαμβανομένης και της οργάνωσης  Federpesca. 
 
Όπως προβλέπει το άρθρο 11.4 του εσωτερικού Κανονισμού , Ο Πρόεδρος ορίζει τα τρία μέλη της 
ψηφολεκτικής Επιτροπής που θα πρέπει να κάνει την επαλήθευση των ψήφων. Τα μέλη είναι οι κκ 
Ilaria Vielmini, Gérard Romiti και Paul Piscopo. 
  
Έχουν εξαντληθεί όλα τα θέματα προς συζήτηση , κανείς άλλος δεν θέλει τον λόγο και η συνεδρίαση 
λήγει στις 13.00. 
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